

All HK Inter-Secondary Schools 3x3 Basketball Marathon 2023-2024

Date : 24 June to 13 July 2024

Time : 8:00 a.m. to 5:00 p.m.

Venue : LCSD Indoor Sports Centre

Entry : Member secondary schools may enroll **one team in senior grade and one team in junior grade in each of the Boys and Girls category.**
(Senior Grade: A and B1 Grade; Junior Grade: B2 and C Grade)

Entry Fee : **HK\$350 per team.** Cheque should be made payable to "The Schools Sports Federation of Hong Kong, China".

Application : Application should be submitted via the HKSSF "Online Sports Entry System" <http://sportsentry.hkssf.org.hk>. No Late Entries will be accepted.:-

Deadline for Entry

Friday, 24th May 2024 23:59

Competition System : Ranking top 16 positions of Boys Senior grade & Junior grade and top 8 positions of Girls Senior grade & Junior grade from 2022-2023 competition will be seeded for Senior grade and Junior grade respectively.

A single round-robin format will be used in Preliminary rounds. Each group consist of 3-4 teams, top team from each group will advance into single knock-out elimination rounds. A 3rd place play off will be arranged in this competition.

Participation list will be uploaded to the HKSSF website by **28th May (Tue)**. **Draws** will take place on **30th May (Thu) in the Federation Office at 11:00am**. **Fixture will be uploaded to the HKSSF website by 7th June (Fri)**. Please go to (www.hkssf.org.hk → All HK Inter-Secondary Schools Competitions → 3x3 Basketball Marathon) for details. No separate announcement will be made.

Awards : - **Trophies and medals will be awarded to the 1st to 4th places and trophies will be awarded to the 5th -8th place.**

- **Best Players:**

Five Best Players will be selected from 1st to 4th places.

- **Most Valuable Player (MVP) Award:**

A Most Valuable Player will be selected among the Five Best Players.

To : All member secondary schools
Date : 13 May 2024

The Schools Sports Federation of Hong Kong, China

主辦/Organised by :

資助/Subvented by :

贊助/Sponsored by :



中國香港學界體育聯會 The Schools Sports Federation of Hong Kong, China
九龍 何文田 迦密村街七號 二樓 203 室 電話 Tel : 2711 9182
Rm 203, 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kln 傳真 Fax : 2761 9808

2023-2024 年度全港中學校際三人籃球馬拉松

【賽期】

日期：2024年6月24日至7月13日

時間：上午8時至下午5時

地點：康文署轄下室內體育館

【報名】

資格：本會中學會員學校均可報名參加，設男子高級組、初級組及女子高級組、初級組賽事。
(高級組：甲、乙一組別；初級組：乙二、丙組別)

費用：每隊港幣350元正。支票抬頭請書「中國香港學界體育聯會」。

報名辦法：請進入網上報名系統網頁 (<http://sportsentry.hkssf.org.hk>) 報名。所有逾期申請，恕不接受。

截止報名日期

2024年5月24日(星期五) 23:59

【賽制】

形式：2022-2023 年度全港中學校際三人籃球馬拉松男子高、初級組**十六強**分別為本屆男子高、初級組的種籽學校；女子高、初級組**八強**分別為本屆女子高、初級組的種籽學校。初賽以單循環形式進行，每組3-4隊，各組首名可晉級複賽，以單淘汰形式進行賽事。賽事設有季軍賽。

參賽學校名單將**5月28日(星期二)**上載學體會網頁。抽籤將於**5月30日(星期四)上午11時正**於聯會辦事處進行。賽程表將於**6月7日(星期五)**上載學體會網頁 (www.hkssf.org.hk)
→ 全港中學校際比賽 → 三人籃球馬拉松，本會不再另函通知。

【獎項】

獎項：前四名可獲獎盃、獎牌，第五至第八名獲優異獎盃乙座。

最佳球員：在四強隊伍中選出**五名**最佳球員。

最有價值球員：於五名最佳球員中，選出其中一位為最有價值球員。

此致
各中學會員學校校長

中國香港學界體育聯會

日期：2024年5月13日

主辦/Organised by :

資助/Subvented by :

贊助/Sponsored by :



中國香港學界體育聯會 The Schools Sports Federation of Hong Kong, China
九龍 何文田 迦密村街七號 二樓 203 室 電話 Tel : 2711 9182
Rm 203, 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kln 傳真 Fax : 2761 9808